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Secretaria 
F/U 
 
Acta de la sessió ordinària que va dur a terme el Ple, en primera convocatòria, el 
dia 27 de maig de 2009  

 
A la vila d'Arenys de Mar, a les 19.00 h del dia 22 d'abril de 2009, es reuniren a 

la Casa de la Vila, sota la presidència de l'alcalde, Sr. Ramon Vinyes i Vilà, els tinents 
d’alcalde Sr. Joaquim Ponsarnau i Cardelús, Sr. Xavier Febrer i Claveras, Sr. Tomàs 
Salazar i Vela, Sr. Marc Soler i Colomer, i els regidors i regidores Sra. Lorena Estrada 
Ocaña, Sra. Assumpció Balliu i Tena, Sr. Jordi Pera i Pi, Sra. Isabel Roig i Casas, Sra. 
Maria Rosa Dias i Caballé, Sr. Agustí Massuet i Recolons, Sra. Joana Asensio i Solaz, , 
Sra. Maria Rosa Zaragoza i Juncà i Sr. Lluís Blanchar i Ardèvol. Assistits pel  secretari 
de la Corporació, Sr. Àngel Lozano i Pérez. No hi assisteixen els regidors Sr. Benet 
maimí i Pou, Sr. Estanislau Fors Garcia i sr. Josep Antoni Burcet Linares. I, per tant, 
amb el quòrum necessari perquè pugui tenir lloc vàlidament aquesta sessió ordinària, 
en primera convocatòria, segons l'ordre del dia prèviament establert.  

 
Tot seguit es procedeix, per ordre, a tractar dels assumptes següents: 
 
1.- APROVACIÓ D’ACTES.- Es dóna compte d'acta de la sessió anterior 

celebrada pel Ple, amb caràcter ordinari, el dia 22 d'abril de 2009. Coneguda aquesta 
acta, se n’acorda per unanimitat l'aprovació. Igualment es dóna compte de l'acta de la 
sessió del Ple celebrada amb caràcter extraordinari en data 11 de maig d'enguany, la 
qual és aprovada per unanimitat dels regidors assistents a la dita sessió. 

 
2.- APROVACIÓ INICIAL DE L’EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDIT.- 

L'alcalde dóna compte de la proposta d'acord sobre l'assumpte enunciat, dictaminada 
favorablement per la Comissió informativa d'Hisenda. 

 
• A continuació el regidor Sr. Blanchar diu que en no haver participat en la 

modificació de crèdits que es proposa, s’abstindrà en la votació. 
 
• Tot seguit la regidora Sra. Zaragoza manifesta que per coherència amb el 

seu vot emès per a l'aprovació del pressupost general de l'Ajuntament, s’abstindrà en la 
votació. 

 
• Tot seguit el regidor Sr. Massuet, en representació del grup municipal de 

CiU, diu que en relació amb el crèdit que es consigna per a l'obra de canalització del 
rial del Bareu, considera que aquest crèdit s’hauria de preveure en el pressupost del 
projecte. I com que no existeix aquest projecte, el seu grup municipal s’abstindrà en la 
votació. 
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• L'alcalde diu que aquest crèdit és una estimació de l'aportació econòmica 
que pugui correspondre a aquesta Administració municipal i que, en tot cas, es 
concretarà quan el dit projecte estigui redactat i aprovat. 

 
Finalment, sotmès a votació la proposta d'acord avantdita, s’acorda per nou vots 

a favor i cinc abstencions, corresponents als grups municipals de CiU, PP i ViA: 
 

PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació de crèdit 3/2009 sota la modalitat de 
suplement de crèdit finançat amb romanent de Tresoreria per a despeses generals, 
segons el detall següent: 
 

 Suplement de crèdit finançat amb Romanent de Tresoreria per a despeses 
Generals 

 
Ingressos 
 
Partida Denominació Import 
870.01 Romanent de Tresoreria. Aplicació   
  per finançar suplements de crèdit 786.000,00 
 Total: 786.000,00 

 
Despeses 

 
PROJECTE Denominació Partida Denominació Import
    10 111 489.10 Càritas Diocesana de Girona, Ajuts necessitats 5.000
   10 111 489.11 Caputxins Orde Frares Menors, Ajuts necessitats 5.000
2009/2/INFOR/1 Inversions Societat Informació 21 121 626 Equips informàtics Societat Informació 30.000
2009/2/INFOR/1 Inversions Societat Informació 21 121 625.01 Equips Oficina Societat Informació 20.000
2009/2/URBAN/1 Inversions Urbanisme 40 511 611 Carrers Urbanisme 75.000
2009/2/POLIC/1 Inversions Seguretat 90 222 625.02 Mobiliari Urbà Seguretat 35.000
   22 611 342 Interessos demora 25.000
   10 111 466.03 Associació Xarxa Municipis Indians 6.000
2006/2/CLAVE/1 Canalització rial Bareu 40 441 628.03 Xarxa d'aigua 585.000
   Total: 786.000

 
SEGON.- Modificar les Bases d’Execució del Pressupost, d’acord amb el següent 
detall: 
 
Article 24 
 
S’afegeixen 2 partides pressupostàries a l’apartat Orgànica Alcaldia de l’art 
24.Subvencions.6 de les Bases d’Execució del pressupost, d’acord amb el següent 
detall: 
 
10 111 489.10 
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Entitat:      NIF   IMPORT 
 
Càritas Diocesana de Girona R1700016G 5.000,00€ 
 
10 111 489.11 
 
Entitat:      NIF   IMPORT 
 
Caputxins Orde de Frares Menors R5800465F 5.000,00€   
 
S’afegeixen dos apartats a l’art. 24. Subvencions.6 de les Bases d’Execució del 
pressupost, d’acord amb el següent detall: 
 
ORGÀNICA JOVENTUT 
 
80 465 489 
 
Entitat:      NIF   IMPORT 
 
Agrupament Escolta Flos i Calcat G08961974 662,50€ 
Cau Sant Francesc d’Esplai G63431688 662,50€ 
 
ORGÀNICA TERRITORI 
 
40 432 789 
 
Comunitat de Propietaris C. Sant Elm, Bloc 1 H62738695 35.948,17€ 
Comunitat de Propietaris C. Sant Elm, Bloc 2 H62177597 38.745,21€ 
Comunitat de Propietaris C. Sant Elm, Bloc 5 H64008204 34.649,32€ 
Comunitat de Propietaris C. Sant Elm, Bloc 6 H62065438 39.358,74€ 
Comunitat de Propietaris C. Sant Elm, Bloc 12 H64233463 4.687,55€ 
Comunitat de Propietaris C. Sant Elm, Bloc 13 H64209943 4.487,17€ 
 
Article 33 
 
Es modifica l’art 33.9 de les Bases d’Execució del Pressupost, d’acord amb el següent 
detall: 
 
9.- L’òrgan competent per atorgar les llicències d’obres serà també competent per 
aprovar les liquidacions de l’impost sobre construccions, instal·lacions i obres, així com 
per declarar l’especial interès o utilitat municipal de les obres a què fa referència l’art 
103.2.a) del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós 
de la Llei reguladora de les hisendes locals, i l’art 6.1 de l’Ordenança fiscal número 6, 
reguladora de l’Impost sobre construccions, instal·lacions i obres. 
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Article 28 
 
Es modifica l’apartat 3 l’art. 28 de les Bases d’execució del pressupost, d’acord amb el 
següent detall: 
 
3. La revisió de preus i l’aprovació de cànons dels contractes adjudicats per 
l’Ajuntament Ple són competència delegada a l’Alcaldia. 
 
QUART.- Rectificar d’ofici l’Estat de Consolidació del Pressupost General de 
l’Ajuntament d’Arenys de Mar per a l’any 2009, d’acord amb el document que s’adjunta 
com a Annex. 
 
CINQUÈ.- Publicar els acords anteriors en el BOP, per al tràmit d’informació pública, 
durant un període de 15 dies, d’acord amb el que disposa l’article 169 del Text refós de 
la Llei reguladora de les hisendes locals. En el supòsit que no es produeixin 
reclamacions en el termini esmentat, l’acord de modificació del Pressupost de l’exercici 
2009 s’entendrà definitivament aprovat per aquesta Corporació. 

 
 
3.- CONTRACTACIÓ D'UNA OPERACIÓ DE CRÈDIT.- L'alcalde dóna compte 

de la proposta d'acord sobre l'assumpte enunciat, dictaminada favorablement per la 
Comissió informativa d'Hisenda. 

 
• A continuació el regidor Sr. Massuet, en representació del grup municipal 

de CiU, diu que el seu grup municipal, com ja s’ha manifestat en una altra sessió 
d'aquest Ple, està en desacord amb la ubicació prevista de l'Escola Bressol. Diu que, 
actualment, per prestar aquest servei serien suficients les instal·lacions ubicades a la 
finca “La Raureta”. 

 
• L'alcalde respon que el crèdit previst per a la construcció de l'Escola 

Bressol, constitueix un requisit necessari per obtenir la subvenció que concedeix la 
Generalitat. 

 
Finalment, sotmesa a votació la proposta d'acord avantdita, s’acorda per nou 

vots a favor i cinc abstencions, corresponents als grups municipals de CiU, PP i ViA: 
 
PRIMER.- Procedir a la contractació d’una operació de préstec amb les 

característiques següents: 
 

 Import del préstec:     587.000,00 € 
 Tipus d’interès:    EURIBOR a tres mesos (amb la possibilitat     

d’establir-ho a sis o dotze mesos segons 
l’Ajuntament decideixi) + 1,90 % (revisió 
trimestral)                         

 Comissió d’obertura:   Cap 
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 Termini:     10 anys (inclosos 12 mesos de carència) 
 Sistema d’amortització:   Venciments trimestrals amb quotes  

d’amortitzacions constants. 
 
SEGON.- Aprovar el contingut de la minuta de contracte de préstec a subscriure 

amb la Caixa d’Estalvis de Catalunya, que s’adjunta com a Annex a la present 
proposta. 

 
TERCER .- Destinar el préstec, d'acord amb l'annex d'inversions del Pressupost 

de l'exercici 2009 al finançament de les següents inversions: 
 

PROJECTE/PARTIDA DENOMINACIÓ PROJECTE / PARTIDA PRÉSTEC
2008/2/URBAN/1 Llei de Barris Sant Elm 186.936,00
40 432 789 Subvencions Capital Urbanisme 186.936,00
 2008/2/ENSEN/2 Escola Bressol 400.064,00
70 422 622 Edificis Educació 400.064,00
  TOTAL 587.000,00

        
QUART.- La primera disposició del préstec serà per la quantitat de 82.449,43 €. 
 
CINQUÈ.- Autoritzar la Intervenció i la Tresoreria municipals, juntament amb 

aquesta Alcaldia, per a la disposició conjunta del préstec. 
 
SISÈ.- Trametre l’acord d’aprovació del préstec així com una còpia diligenciada 

de la minuta de préstec al Servei de Programació de la Diputació de Barcelona als 
efectes oportuns. 

 
SETÈ.- Comunicar l’operació precedent al Departament d’Economia i Finances 

de la Generalitat de Catalunya. 
 
 
4.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ DE L'ORDENANÇA 

FISCAL NÚM. 30.- La regidora-delegada d'Educació, Sra. Balliu, dóna compte de la 
proposta d'acord sobre l'assumpte enunciat, dictaminada favorablement per la 
Comissió informativa d'Hisenda. 

 
Coneguda aquesta proposta s’acorda per unanimitat: 
 
PRIMER.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança fiscal que a 

continuació es relaciona segons figura en l'Annex a aquest acord, del qual forma part a 
tots els efectes legals: 

 
 Ordenança fiscal número 30, reguladora de la taxa per la prestació 

del servei d’ensenyament a l’escola de música. 
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SEGON.- Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord 
provisional,  com també el text complet de  l’Ordenança fiscal modificada, durant el 
termini de 30 dies hàbils, comptats des de l'endemà de la publicació de l’anunci 
d’exposició en el Butlletí Oficial de la Província, als efectes que preveu l’article 17 del 
TR de la Llei 39/1988, reguladora de les hisendes locals.  

 
TERCER.- En tot cas, els acords definitius, incloent-hi els provisionals elevats 

automàticament a aquesta categoria, per aplicació de l’article 17.3 del TR de la Llei 
39/88, i el text íntegre de les modificacions, es publicaran en el BOP i amb posterioritat 
entraran en vigor l'endemà d’aquesta publicació, i regiran mentre no se n’acordi la 
modificació o derogació. 

 
5.- APROVACIÓ DEL COMPTE DE RECAPTACIÓ DE L'ANY 2008.- L'alcalde 

dóna compte de la proposta d'acord sobre l'assumpte enunciat, dictaminada 
favorablement per la Comissió informativa d'Hisenda. 

 
Coneguda aquesta proposta s’acorda per unanimitat: 
 
 Aprovar el Compte de la Gestió Recaptatòria de 2008 presentat per l’Organisme 

de Gestió Tributària de la Diputació de Barcelona, que es detalla en document annex. 
 
 
6.- APROVACIÓ DEL COMPTE DE RECAPTACIÓ DE MULTES DE L'ANY 

2008.- L'alcalde dóna compte de la proposta d'acord sobre l'assumpte enunciat, 
dictaminada favorablement per la Comissió informativa d'Hisenda. 

 
Coneguda aquesta proposta s’acorda per unanimitat: 
 
Aprovar el Compte de la Gestió Recaptatòria de Multes de Circulació de l’any 

2008 presentat per l’Organisme de Gestió Tributària de la Diputació de Barcelona, 
que es detalla en document annex. 
 

 
7.- ENCÀRREC DE GESTIÓ DEL SERVEI PÚBLIC DE PREVENCIÓ I 

SALVAMENT A LES PLATGES.- El tinent d'alcalde Sr. Ponsarnau dóna compte de la 
proposta d'acord sobre l'assumpte enunciat, dictaminada favorablement per la 
Comissió informativa de règim Interior. 

 
Coneguda aquesta proposta s’acorda per unanimitat: 
 
PRIMER.- Encomanar la gestió del servei públic de prevenció i salvament a les 

platges d’Arenys de Mar a favor de la institució d’interès públic Creu Roja d’Arenys de 
Mar, establint una compensació econòmica de 72.000,20 € amb càrrec a la partida 91 
413 2270101 del pressupost municipal vigent. 
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SEGON.- Aprovar el conveni annex a aquesta proposta pel qual s’encomana la 
gestió del servei públic de prevenció i socorrisme a les platges d’Arenys durant la 
temporada d’estiu de l’any 2009. 

 
TERCER.- Procedir al compliment de les actuacions que preveu l’art. 15 de la 

Llei 30/1992, de 26 de novembre. 
 
8.- ADHESIÓ AL CONVENI MARC PER A L'IMPULS I DESENVOLUPAMENT 

DE LA INTEROPERABILITAT DELS SISTEMES D'INFORMACIÓ DE LES 
ADMINISTRACIONS CATALANES.- El tinent d'alcalde Sr. Febrer dóna compte de la 
proposta d'acord sobre l'assumpte enunciat, dictaminada favorablement per la 
Comissió informativa de règim Interior. 

 
Coneguda aquesta proposta, s’acorda per unanimitat: 
 
PRIMER.- Que l’Ajuntament d'Arenys de Mar s'adhereixi al Conveni marc de 

col·laboració signat entre el Departament de Governació i les Administracions 
públiques, en nom de l’Administració de la Generalitat de Catalunya, el Consorci 
Localret, l’Ajuntament de Barcelona i el Consorci Administració Oberta Electrònica de 
Catalunya per a l’impuls i el desenvolupament de la interoperabilitat dels sistemes 
d’informació de les administracions catalanes.  

 
SEGON.- Nomenar el Sr. Xavier Febrer i Claveras, amb DNI77 268 953-Q, com 

a interlocutor únic de l’entitat davant el Consorci AOC. 
 
9.- APROVACIÓ DE CONVENI RELATIU A LA MEMÒRIA HISTÒRICA I AL 

PATRIMONI CULTURAL.- La tinent d'alcalde Sra. Roig dóna compte de la proposta 
d'acord sobre l'assumpte enunciat, dictaminada favorablement per la Comissió 
informativa de règim Interior. 

 
Coneguda aquesta proposta, s’acorda per unanimitat: 
 
PRIMER.- Aprovar el text del conveni anomenat “Conveni de col·laboració per a 

la realització de projectes de suport a les polítiques de patrimoni i proximitat 
relacionades amb la memòria històrica i el patrimoni cultural.”  

 
SEGON.-  Que l'Alcalde procedeixi a la formalització del conveni esmentat en 

l'acord primer. 
 
10.- NOMENAMENT DE VOCALS DEL CONSELL SECTORIAL DE 

BENESTAR SOCIAL.-  El tinent d'alcalde Sr. Salazar dóna compte de la proposta 
d'acord sobre l'assumpte enunciat, dictaminada favorablement per la Comissió 
informativa de règim Interior. 

 
Coneguda aquesta proposta, s’acorda per unanimitat: 
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Nomenar com a vocals del Consell Sectorial de Benestar Social, els següents: 

 
• SRA. M. DOLORS CASELLAS, en representació del PSC. 
• SRA. MERCÈ RIGUAL, en representació d'ERC. 
• SRA. CATALINA VIDAL, en representació d'ICV. 
• SR. FRANCESC COLL, en representació del VIA. 
• SR. ESTANIS FORS GARCIA, en representació de CIU. 
• SR. SANTIAGO HERCE, en representació del PP. 
• SRA. ANNA PELLICER, en representació de l'Esplai de la Gent Gran. 
• SRA. MONTSERRAT ALTÈS, en representació dels Serveis Socials municipals 

d'Arenys de Mar. 
• SRA. ANTÒNIA RIBAS, en representació de Dones per la Igualtat d'Arenys de Mar. 
• SRA. MISERICÒRDIA COLL, en representació de la Creu Roja. 
• SRA. LOURDES CAZORLA, en representació de Càritas Parroquial. 
• FRA JACINT DURAN, en representació de la Pastoral de la Salut. 
• SRA. NEUS PAYEROL, en representació de l´Associació Aprenem. 
• SRA. MONTSERRAT TRISTANY, en representació del CAP/ABS d'Arenys de Mar. 
 

11.- APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DE L'ORDENANÇA 
D'EDIFICACIÓ.- El tinent d'alcalde Sr. Ponsarnau dóna compte de la proposta d'acord 
sobre l'assumpte enunciat, dictaminada favorablement per la Comissió informativa 
d'Urbanisme. 

 
Coneguda aquesta proposta, s’acorda per unanimitat: 
 
PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació de l’Ordenança d’edificació 

aprovada pel Ple de l’Ajuntament  en data 23 de novembre de 2005. 
 
SEGON.- Sotmetre aquest acord a informació pública, entenent-se aprovada 

definitivament aquesta modificació, en cas de no presentar-se  al·legacions en el 
termini d'informació pública. 

 
12.- SUPORT A LA INSTAURACIÓ DEL DIA DE L'ESPORT A EUROPA.- La 

regidora-delegada d'esports Sra. Estrada, dóna compte de la proposta d'acord sobre 
l'assumpte enunciat, dictaminada favorablement per la Comissió informativa de règim 
Interior. 

 
Coneguda aquesta proposta, s’acorda per unanimitat: 
 
PRIMER.- Donar suport a la iniciativa per promoure la instauració del dia de 

l'Esport a Europa. 
 
SEGON.- Traslladar aquest acord a la Federació de Municipis de Catalunya i al 

Parlament Europeu. 
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13.- PRECS I PREGUNTES.- No se’n formulen. 
 
14.- COMUNICACIONS.- L’alcalde dóna compte de les  Resolucions adoptades 

per l'Alcaldia entre les dates 20 d'abril  i 22 de maig de 2009. 
 
15.- RENÚNCIA AL CÀRREC DE REGIDOR.- L'alcalde dóna compte de la 

proposta d'acord sobre l'assumpte enunciat. 
 
• Concedida la paraula al regidor Sr. Blanchar, aquest manifesta literalment 

el que segueix, que demana que consti en acta: 
 
“Avui, a causa de la manca de disponibilitat per tal de poder exercir plenament 

les meves responsabilitats com a regidor d’aquest Ajuntament he de renunciar a la 
meva acta de càrrec electe. 

 
Una acta aconseguida gràcies a la confiança i suport que el VIA va obtenir a les 

passades eleccions municipals per part de molts convilatans quan tres mesos abans ni 
tan sols existíem com a partit polític. 

 
Des de llavors fins ara, tot i aconseguir un sol regidor, diverses són les persones 

que dia rere dia participen i col·laboren en el projecte del VIA, en el projecte de Veïns 
Independents d’Arenys de Mar.  

 
Durant aquests dos anys hem estat treballant intensament des del lloc on els 

resultats i els pactes post electorals ens van situar: a l’oposició. 
 
Un pot pensar que des de l’oposició no es fa res ni aconsegueixes res. Doncs 

s’equivoca. Evidentment, estar a l’oposició pot ser una mica frustrant pel fet que si el 
teu vot no decideix, de poc serveix, però des de l’oposició, si es vol, es poden presentar 
i aportar propostes, es pot criticar allò que des del nostre punt de vista no funciona, es 
poden fer moltes coses, i nosaltres ho hem fet, ho estem fent i segur que ho 
continuarem fent encara que possiblement amb un altre estil. I potser algú no s’ho 
creurà però algunes d’aquestes crítiques han fet rectificar el govern municipal i algunes 
d’aquestes propostes el govern se les ha fet seves i també les ha aplicat. Per altra 
banda, en alguns temes en concret, hem rebut la complicitat i l’interès del govern 
municipal a l’hora d’intentar aconseguir el nostre vot favorable i això és d’agrair tot i que 
encara podria millorar molt. 

 
Varem iniciar la legislatura treballant intensament com fins ara però reconec que 

el to i el tarannà utilitzat, sobretot per part meva, potser era massa agressiu. És per tot 
això que vull aprofitar l’ocasió per demanar disculpes a tots aquells regidors i regidores, 
ja sigui de l’equip de govern com també de l’oposició, que us hagueu pogut sentir 
molestos o ofesos per alguna acció o actuació meva en algun moment donat fins al dia 
d’avui. Així mateix, no guardo rancúnia a ningú si la situació ha estat a la inversa. 
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Aquesta situació d’actuar amb un to dur i agressiu ens va fer reflexionar internament i 
varem decidir seguir amb la nostra continuada tasca de control a la gestió municipal 
penso que des d’un vessant molt més constructiu i menys crispat, cosa que ens ha 
estat gratament reconegut i felicitat per part de diversos sectors de la població i suposo 
que també valorat per part de molts de vosaltres. 

 
Treballar com a regidor no és fàcil. Qui no ho hagi estat difícilment ho podrà 

entendre. Si fas les coses malament tothom t’ho critica i si les fas bé molt pocs t’ho 
aplaudeixen. Gestionar el nostre Ajuntament no és gens fàcil, i no perquè sigui 
dificultós, sinó perquè hi ha molts factors que compliquen la tasca, i criticar el que fa un 
altre és molt fàcil. Agradi o no agradi això forma part del joc polític i qui s’embarca en 
aquesta aventura ho ha de tenir molt clar. El ciutadà de peu moltes vegades no entén el 
perquè es fan o el perquè no es fan moltes coses que a priori han de ser simples i 
fàcils, però en moltes ocasions el polític local està lligat de mans i peus; o perquè la 
feina no surt, o bé perquè la mateixa burocràcia ho alenteix, i en algunes ocasions ho 
impedeix. L’organització de les administracions està a anys llum de poder aconseguir 
una productivitat acceptable i el problema no ve directament pels mateixos treballadors 
funcionaris. He de reconèixer que en el nostre Ajuntament hi ha grans i molt bons 
professionals. El problema jo crec que ve de la mateixa llei laboral que regula el 
funcionariat. Tant de bo algun dia surti un polític amb suficient valentia per modificar 
això. Aquell dia tots plegats veurem una gran millora de servei, de gestió i de 
productivitat dels nostres ajuntaments i administracions en general. 

 
Durant aquests dos anys he tingut l’oportunitat de treballar, dialogar, discutir, 

compartir bons i mals moments amb gairebé tots vosaltres com també amb els dos 
regidors que van renunciar a la seva acta de regidor abans que jo, i també us he pogut 
escoltar. Això m’ha ajudat a continuar aprenent dia a dia moltes coses de tots i m’ha 
permès agafar-ne les que creia positives, per la qual cosa us dono les gràcies. El polític 
no neix, sinó que a partir d’una essència pròpia innata va emmotllant la forma a partir 
d’experiències i aprenentatges del que viu. 

 
Vull agrair a tots els treballadors i treballadores municipals la seva tasca 

realitzada dia a dia i molt especialment als treballadors i treballadores dels Serveis 
Tècnics municipals amb els quals vaig tenir la sort i l’honor de treballar  i que continuen 
mostrant-me el seu afecte. També vull donar les gràcies als companys de la premsa 
local i comarcal. 

 
Vull agrair especialment als companys i companyes del VIA que han confiat des 

del principi i en tot moment en la meva persona i en el projecte del VIA i de manera 
directa o indirecta, en un moment o altre, ens estan donant suport, informació, 
assessorament i sobretot consell. 

 
Ara li toca el torn a l’Àlex Acero. Una persona en la qual confio plenament i estic 

convençut que mantindrà l’essència del VIA i l’enfortirà encara més per tal d’aconseguir 
un suport molt més ampli per part de la ciutadania a les properes eleccions municipals 
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de l’any 2011. Ramon, et prego que durant aquest proper mes, facilitis a l’Àlex tots els 
mitjans necessaris per començar a desenvolupar la seva tasca fins que oficialment no 
prometi el càrrec en el proper Ple municipal del mes de juny. 

 
No vull acabar sense agrair a la meva família la paciència que ha tingut amb mi 

durant tot aquest temps; a la Cristina, en Jordi i l’Àlex. Ells han estat el pilar més 
important per tal que pogués tirar endavant en els bons i en els mals moments i no els 
he tingut prou atesos durant tot aquest temps. Prometo millorar. 

 
M’agradaria poder dir que aquesta retirada de la primera línia política municipal 

és temporal. Moltes persones saben que la política local és per a mi una passió. Els 
servei a la comunitat des del vessant polític m’agrada i amb aquest Ple municipal tanco 
una etapa iniciada a finals de l’any 1998, ja que ara per ara em serà del tot impossible 
poder complir la dedicació mínima que crec que he de tenir per fer la feina ben feta i 
com la ciutadania penso que ens exigeix. 

 
Dit això resto a la disposició de tots vosaltres, a disposició del personal de 

l’Ajuntament, a disposició de la ciutadania i també del Síndic d’Arenys, l’amic Manel 
Pou, pel que necessiteu, i si és al meu abast per poder-ho fer.- Moltes gràcies a tots.” 

 
• A continuació la tinent d'alcalde Sra. Roig, en representació del grup 

municipal de IC-V, agraeix al Sr. Blanchar la seva dedicació a aquesta Administració 
municipal i la seva generositat amb la població. Li desitja sort en la seva nova etapa. 
 

• Tot seguit el tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera, en representació del grup 
municipal d'ERC, diu que, tot i respectar la decisió del Sr. Blanchar, lamenta que es 
perdi un actiu per a la societat arenyenca. Li agraeix la seva dedicació i li desitja sort. 
 

• Tot seguit la regidora Sra. Estrada, en representació del grup municipal 
del PSC, agraeix al Sr. Blanchar el treball fet per a la satisfacció de l'interès general 
d'Arenys de Mar. 

 
• Tot seguit el regidor Sr. Massuet, en representació del grup municipal de 

CiU, desitja al Sr. Blanchar un futur professional satisfactori. 
 
• Finalment l'alcalde reconeix al Sr. Blanchar el treball realitzat per i per a 

l'interès general d'Arenys de Mar. Li agraeix la seva tasca i li desitja sort en el seu futur 
professional. 

 
Tot seguit i de conformitat amb el que disposa l'art. 108 de la Llei municipal de 

Catalunya de 28 de abril de 2003, es considera aprovada per assentiment la següent 
proposta: 

 
PRIMER.- Prendre coneixement de la renúncia al càrrec de regidor d’aquest 

Ajuntament, formulada pel Sr. Lluís Blanchar i Ardèvol, i 
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            SEGON.- Indicar que, a parer d’aquesta Corporació, la vacant produïda ha de 
ser coberta pel  Sr. Alejandro Acero Cherta, inclosa en la dita candidatura. 

 
I, atès que no hi havia més punts assenyalats en l’ordre del dia, el president 

aixeca la sessió a les 20.15 h. Del que s’hi ha tractat s’estén aquesta acta autoritzada 
per mi, el secretari, que en dono fe. 

 
ARENYS DE MAR,  28 de maig de 2009 

EL SECRETARI DE L'AJUNTAMENT, 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


